
Dne 12. 6. 2023 zasedala v prostorách MŠ Trebišovská Kutná Hora školská komise. Radě 

města Kutná Hora předkládáme na vědomí zápis z tohoto jednání včetně prezentace, kterou 

pro členy komise připravila ředitelka MŠ. Obsahem zápisu je mimo jiné i doplnění textu  

předsedkyní komise ohledně komunikace mezi oddělením školství a novou paní ředitelkou 

Školních jídelen Kutná Hora. Tato informace je níže doplněna komentářem vedoucí oddělení 

kultury a školství.  

"Ani jedna ze tří pracovnic oddělení školství neměla od počátku nástupu paní ředitelky do 

funkce do jejího vystoupení na školské komisi problém s komunikací. Telefonická, písemná a 

osobní komunikace probíhala vstřícně a ve vzájemné dohodě. V dubnu byl např. řešen zápis 

do rejstříku škol a školských zařízení, v květnu poskytnutí faktur za čerpání energií za rok 

2022, kdy jsme paní ředitelce nabídly, že si je pro naše potřeby samy oskenujeme, abychom 

ji co nejméně zatěžovaly. Na přípravě podkladů pro průběžnou kontrolu jsme se dohodly 

rychle a věcně, průběžná kontrola organizace proběhla ze strany oddělení školství a 

přizvaného oddělení auditu ve vzájemném souladu. V červnu jsme společně připravily 

podklady pro pokrytí nákladů organizace za souběh zaměstnání bývalého a současného 

ředitele a jeho odstupné. S paní ředitelkou jednáme o možnostech zvýšení platů 

zaměstnanců, což není v průběhu kalendářního roku po schválených návrzích rozpočtu 

jednoduché. Nevnímáme problémy v komunikaci a doufáme, že i nadále bude naše 

komunikace vstřícná a ku prospěchu fungování organizace a oblasti školství v Kutné Hoře 

celkově".  

 


